

Circular

For Accredited Healthcare Providers and Qualified Cooperative Health Insurance Companies

In reference to the circular issued by the Council of Health Insurance No. (1083) dated 12/04/2023 regarding the mandate of Saudi Billing System V2.0 effective date 1st of June 2023.

Accordingly, the General Secretariat of the Council of Health Insurance announces the mandated date will be postponed to 1st September 2023 to allow the market additional time to allow the necessary mapping to new services and update agreements between health insurance companies and health care providers.

This Circular to be communicated with concerned parties to be informed and act on.

For inquiries, please contact us at cchi-bs@chi.gov.sa

تعميم

لكافة مزودي الخدمات الصحية المعتمدين وشركات التأمين الصحي المؤهلة

إلحاقاً إلى التعميم الصادر من المجلس رقم (1083) وتاريخ 1444/09/21 هـ، المتضمن إطلاق نظام الفوترة السعودي النسخة الثانية وإلزامية تطبيقه من قبل القطاع بدءاً من شهر يونيو لعام 2023 م.

وعليه، تود الامانة العامة للمجلس تمديد فترة تطبيق نظام الفوترة السعودي النسخة الثانية على أن يكون بدءاً من سبتمبر 2023 م، وذلك لدعم جاهزية القطاع وعمل الربط اللازم (mapping) للخدمات الجديدة وتحديث الإتفاقيات بين شركات التأمين ومقدمي الخدمة.

يبلغ هذا التعميم لمن يلزم للعمل والإحاطة بموجبه. وفي حال وجود إستفسارات نأمل التواصل عبر البريد الإلكتروني cchi-bs@chi.gov.sa